
Fra: Eirik Berntsen
Sendt: fredag 18. september 2020 14:38
Til: 'Henry Fanebust'
Kopi: Kjartan Nyhammer; Silje Aileen Hjortland Haukedal
Emne: SV: Svar på henvendelse: Skyting på 2,6 meter i løe-bakken i strid

med Vei-avtalen

Hei,

Det er Landbruksavdelingen som har fattet tillatelsen, så du må nesten få svar i fra dem om deres
saksbehandling.

Men på generelt grunnlag er kommunens myndighet begrenset til å kun gir tillatelse som gjelder for
det lovverket vi forvalter. Normalt sett vil det praksis i si at ingen tillatelser fra kommunen har
innvirkning på private avtaler.

Kort fortalt må alle som utfører arbeid på annen manns grunn ha løyve fra både kommune og i fra
den som eier grunnen. At kommunen har gitt et løyve, går ikke foran en manglene privat rettighet.
En eventuell manglende privat rettighet er noe som må løses privat, og er dessverre ikke noe
kommunen kan hjelpe med.

Eirik Berntsen | Rådgivar, Miljø og tilsyn
Telefon: 56 37 56 36

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

Fra: Henry Fanebust [mailto:herfaneb@online.no]
Sendt: fredag 18. september 2020 13:53
Til: Eirik Berntsen
Emne: Re: Svar på henvendelse: Skyting på 2,6 meter i løe-bakken i strid med Vei-avtalen

Hei

Grunnlags-data frå Fanagro til kommunen er feil, både høgde- og lengdeprofilar Fanagro har
oppgitt er heilt feil, sjå vedlegg. Kommunen har her gitt Eikevik rett til å utføre
uoppretteleg skade på mitt bruk!! Eg vil gjerne ha bekreftelse på at Alver kommune har rett
til å gje Eikevik dette løyvet på annan manns grunn, som ikkje er i tråd med verken fakta eller
juridiske rettar. Denne sakshandsaminga har hindra meg i å ivareta mine rettar ved å ikkje
informere meg så eg kunne få retta opp feila.

Med helsing

Elin H. Fanebust

http://www.alver.kommune.no/
mailto:herfaneb@online.no


 

Den 18.09.2020 08:29, skrev Eirik Berntsen: 

Hei,  
  
Kommunens landbruksavdeling har godkjent landbruksveien slik den er omsøkt. I 
godkjente tegninger kommer det frem at det er godkjent skjæringer opp i mot 3 
meter i dette området. Et borehull på 2,6 meter vil derfor kunne være i tråd med 
kommunens godkjenning.  
  
Dersom dere har andre privatrettslige avtaler, så er dette noe som ikke kan avkjøres 
eller håndheves av kommunen. Vi har ikke myndighet til å gripe inn dersom en 
privatperson bryter en privat avtale. En slik konflikt må løses rent privatrettslig.  
  
Hvis jeg forstår beskrivelsen din rett, snakker vi om området i fra låven og vestover 
mot tunet til det nye huset. Dette er på tegningene området rundt pel 50. På 
tegningene tilsvarer hver rute 1 meter. Grønn linje er eksisterende terreng, blå er 
ferdig planert. Det vil si at det er det grønne skraverte området som skal 
sprenges/graves vekk.   
  
De godkjente tegningene viser disse skjæringene: 
  

 
  
  



 



 

 



  
Vi kan ikke se, ut i fra din beskrivelse, at kommunen kan kreve maksimalt 0,6 meter 
skjæring slik du anmoder.  
  

  
  
Eirik Berntsen | Rådgivar, Miljø og tilsyn 
Telefon: 56 37 56 36  

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00 
www.alver.kommune.no 
  

 
  

Fra: Kjartan Nyhammer  
Sendt: onsdag 16. september 2020 11:33 

Til: Post Alver tilsyn 
Emne: VS: Skyting på 2,6 meter i løe-bakken i strid med Vei-avtalen 
  
Hei, 
  
Henrik Fanebust ringte meg måndag 14.september og var bekymra for inngrep i 
landskapet på nabobruket. Vidare meinte Fanebust at nabo Eikevik foretok eit 
planeringsarbeid på om lag 6 dekar der han sprengte ned terrenget og 
planerte/steinsette det. Fanebust poengterte at dette ikkje var omsøkt. 
  
Med helsing 
  

Kjartan Nyhammer | Avdelingsleiar Landbruk 

Telefon: 95 91 74 71   

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00 
www.alver.kommune.no 
  
  

 
  
  
  
  
  
  
  
  

Fra: Henry Fanebust [mailto:herfaneb@online.no]  
Sendt: tirsdag 15. september 2020 22:17 

Til: Eikeviks SvÃ¸mmebassengservice AS 

http://www.alver.kommune.no/
http://www.alver.kommune.no/
mailto:herfaneb@online.no


Kopi: Kjartan Nyhammer 

Emne: Skyting pÃ¥ 2,6 meter i lÃ¸e-bakken i strid med Vei-avtalen 
  

Hei 

Vi har i ettermiddag observert at det er laga eit borehol på 2,6 m øverst i  løe-
bakken vår. Stigninga på vegen her er under 10%, ei stigning som tilfredsstiller 
den tinglyste vei-avtalen. Ei skyting på 2,6 m her skal difor ikkje 
forekomme. Vi har i tillegg kommunisert tydeleg at det må stå igjen ein rygg 
med heilt berg her, som buffer mot vatn frå vest. Vi kan maks. godta at det her 
vert skote 0,6 m,  boreholet må då fyllast med sand slik at berre 0.6 m gjenstår.  

Med vennleg helsing 

Elin og Henry Fanebust    
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